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Zápis 

ze schůze Rady dobrovolného svazku obcí   

„Mikroregion Žďársko“  2/2024‐R 

 

konané dne 20.3.2024 ve 14.00 hodin v zasedací místnosti rady města v budově MěÚ ve 

Žďáře nad Sázavou 

Přítomni: viz. prezenční listina – počet 6 

Omluveni: p. Řádek 

Hosté: dálkově připojená p. Karasová  

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 

2. Administrativní záležitosti DSO 

3. Odpadové hospodářství  

4. Různé, diskuze 

5. Závěr 

 

1. Zahájení 

Jednání  schůze  Rady  zahájil  ve  14.00  hodin  Ing. Mrkos,  předseda  DSO.  Po  přivítání  všech 

přítomných oznámil zahájení jednání. 

2. Schválení programu  

Manažerka DSO přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné  k návrhům  na  doplnění  programu.  Nikdo  z přítomných  k programu  připomínky 

nevznesl, proto bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

Usnesení č.01/2024/02‐R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje navržený program schůze Rady č.2/2024‐R 

Hlasování č.1:  pro : 6           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 

 

3. Odpadové hospodářství 

Předseda přítomné seznámil s postupy v oblasti odpadového hospodářství a možnostmi  

zkvalitňování třídění odpadu pro členy svazku, s plány a vizemi města Žďáru jako lídra DSO., 

postupy v administrativních činnostech a aktivním zapojením firmy SATT. 
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Rozpoutala se diskuze, ve které se postupně vystřídali všichni členové rady. 

Řešila se spolupráce s firmou AVE a jiné možnosti v této oblasti. 

Dálkově se připojila p. Karasová, kterou předseda oslovil s nabídkou placené spolupráce s DSO. 

Paní  se přítomným představila  a  shrnula  svou dosavadní  praxi  v odpadovém hospodářství. 

Předseda ji seznámil s potřebami svazku, počtem obcí a vizí do budoucna.  

Přítomní  se  shodli,  že  by  bylo  potřeba,  aby  administrativní  záležitosti  jednotlivých  obcí 

v oblasti odpadů někdo zpracovával a hlídal množství vyváženého odpadu ve vazbě na finanční 

prostředky.  

Úkol  pro  předsedu:  naplánovat  s p.  Karasovou  schůzku,  na  které  ji  konkrétně  seznámí 

s potřebami svazku a vizí následné spolupráce na dohodu o pracovní činnosti. 

Úkol pro manažerku: kontaktovat  firmu AVE  s požadavkem vypracování nových  smluv,  jak 

bylo dohodnuto již dříve na jednání s jednatelem AVE p. Odvárkou. 

Manažerka  přítomné  seznámila  se  splněním  úkolu  z minulé  rady,  kdy  měla  obcím  svazku 

rozeslat nabídku letáku na třídění odpadu. 

 

4. Diskuze, závěr 

Diskuze probíhala již průběžně při řešení problematiky odpadového hospodářství. 

 

Na  závěr předseda DSO poděkoval všem přítomným a hostům za účast a  schůzi Rady DSO 

Mikroregionu Žďársko ukončil v 15.00 hodin.   

 

 

předseda: Ing. Martin Mrkos  

 

místopředseda: Antonín Váša 

 

Zapsala: Ing. Ilona Vráblová                


